
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE BŘEZÍ č.10/2018 ze dne 12. 11. 

2018 

 

Přítomni: Oppl, Michálková,  Zdražil, Breburdová,  Šebek, Schulzová,Dvořák 

Omluveni: 
Ověřovatele zápisu: Dvořák, Schulzová 

 

Jednání zahájeno: 18.30 hod. 

Starosta obce Augustin Oppl přivítal přítomné. Zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno v 

souladu se zákonem, konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů a tak je 

zastupitelstvo usnášeníschopné. Ověřovatele zápisu určil pana Dvořáka a pí. Schulzovou,  

zapisovatelem pí. Michálkovou. 

Navržený program jednání: 

 

1. Změna č. 1 územního plánu obce 
2. Určení člena zastupitelstva k jednání s odborem OUPRR MÚ Říčany 
3. Smlouva o smlouvě budoucí ČEZ  
4. Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo na zhotovení stavby „Mateřská škola Březí“ 
5. Prodloužení linky PID 469 
6. Žádost pí. Šušorové 
7. Rozpočtové opatření č. 5 
8. Informace starosty 
9. Další případné podněty a návrhy došlé po zveřejnění konání zasedání. 

 

 

Žádný další bod k projednání nebyl od zastupitelů navržen. 

 

 

Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 10/1/2018 
ZO bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0 

program hlasování byl schválen 

 

Starosta obce předložil návrh na pořízení změny č. 1 územního plánu obce Březí 

Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 10/2/2018 
ZO souhlasí se změnou č. 1 územního plánu obce Březí. Změna se bude týkat převedení  

(oddělených) pozemků z nezastavitelných ploch veřejných prostranství na zastavitelné plochy  

rekreace – individuální rekreace. Jedná se o pozemek 642/5 a pozemek 642/6, který vznikne  

oddělením od pozemku parc. č. 642/1, k. ú. Březí u Říčan.  

Změna bude pořizována zkráceným způsobem 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0 

Návrh pořízení změny č. 1 ÚP obce byl schválen 

 

Starosta obce navrhuje pro jednání s OUPRR MÚ Říčany při pořizování změny č. 1 územního 

plánu pana Šebka 

Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 10/3/2018 

ZO schvaluje   návrh starosty obce a pověřuje  p. Šebka  jednáním s  OUPRR MÚ Říčany při 

pořizování změny č. 1 ÚP obce.  



Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0 

Návrh byl schválen 

 

Starosta obce předložil Smlouvu o smlouvě budoucí se spol. ČEZ na zřízení věcného břemene 

na poz 642/17 

Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 10/4/2018 

ZO souhlasí s uzavřením a podpisem Smlouvy o smlouvě budoucí na zřízení věcného 

břemene. 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0 

Návrh byl schválen 

 

 

Starosta obce předložil návrh Dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo na zhotovení stavby „ Mateřská 

škola Březí“ o navýšení v celkové částce o 1 120 823,77 Kč. Cena více prací sestává v chybě 

projektové dokumentace a prací na rekonstrukci OU( rozvod vody, topení sanita)   

Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 10/5/2018 

ZO souhlasí s Dodatkem č. 1 ke smlouvě a ukládá starostovi obce Dodatek smlouvy podepsat. 

Hlasování: pro – 6, proti – 1, zdržel se – 0 

Dodatek č. 1 ke smlouvě byl schválen 

 

 

Na základě žádosti dvou občanů obce o prodloužení ranního školního spoje za zastávky 

Říčany Olivovna do zastávky Světice projednal starosta obce tuto možnost se spol. Ropid. 

Z jednání vyplynulo , že na prodloužení trasy není udělena licence a tudíž není možné linku 

prodloužit. 

Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 10/6/2018 

ZO bere na vědomí informaci starosty obce. 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0 

 

 

Zastupitelstvo obce projednalo žádost pí. Šušorové ohledně nového osvětlení , které dle jejího 

názoru nepřiměřeně osvětluje její nemovitost. 

Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 10/7/2018 

Starosta obce možnost úpravy světla projedná s p. Burešem. Výměna světla za původní 

nepřipadá v úvahu, světla byla ekologicky odstraněna. 

 Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0 

 

 

p. Zdražil předložil návrh rozpočtového opatření č. 5 

Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 10/8/2018 
ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 5 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0 

Rozpočtové opatření č. 5 bylo schváleno 

 

p. Oppl a p. Šebek navštíví právničku obce ohledně chyb v projektové dokumentaci na 

školku. 

 

 

 

 



Starosta informoval, že obec má platné povolení na  rekonstrukci přelivů dolního a 

prostředního rybníka 

 

 

Zapisovatel:  Marcela Michálková 

 

 

Ověřovatelé:             Jozef Dvořák 

 

                                  Květa Schulzová                                           Augustin Oppl - starosta 

 

 

 

 

 

 

 


